



# CIS Home and School Agreement

## CIS Students + Parents/Guardians + School

At the Canadian International School of Guangzhou (CIS), we promote a close, authentic partnership between parents, students and teachers in the knowledge that our students' learning opportunities are greatly enhanced by a spirit of **collaboration, innovation and success** between all parties.

### Our 'WeCARE' Commitment to Our Students and Families

- Your child will be inspired by highly qualified professional teachers and staff to 'Learn Today, Lead Tomorrow'
- Your child will be challenged by a world-class Canadian curriculum to achieve academic success within a safe, caring and welcoming international environment.
- Your child will thrive in a safe, caring international community that actively lives up to its mission and motto, and that promotes all-rounded academic excellence

In line with these commitments and the school's motto and core values, we have expectations for each valued part of our learning and teaching community – our parents/guardians, our students and our teachers.

### **WE EXPECT EACH PARENT/GUARDIAN WILL:**

- Actively support the school, its mission, motto and core values
- Work in partnership with administrative and academic staff, and understand the benefits of the Alberta curriculum, and what international education involves
- Inform the school promptly of any concerns and work together to resolve issues appropriately and politely
- Respond promptly to concerns raised by members of staff
- Ensure regular and punctual attendance, and ensure children are collected punctually each day if they are picked up
- Use Gibbon and SchoolBox (CIS Student Information Systems) to update and access information
- Ensure their children wears full school uniform, including PE uniform
- Ensure their children are equipped to meet the needs of all lessons
- Understand that sport, unless excused with reason, is a compulsory part of the curriculum
- Make every effort to attend Parent Workshops, Curriculum meetings, Parent-Teacher-Student Interviews and so on
- **Follow CIS policies and agreements, including the WeChat Communication Agreement**
- Support our enrichment and intervention program, including ASAs
- Be involved in the life of the school by attending events and offering full support to the Parent Advisory Council (PAC)
- Communicate effectively with the school and work together with staff to resolve any issues or grievances that may arise
- Engage in community events and offer support when needed
- Understand and respect the need for confidentiality when dealing with sensitive issues



## WE EXPECT EACH STUDENT WILL:

- Understand what *Academic Excellence* means and how they can be excellent at all times
- Work to the best of their ability - this means pursuing academic excellence at all times
- Complete all homework and curriculum coursework
- Be actively involved in learning and
- Achieve regular and punctual attendance throughout the year
- Respect all members of the school community, and not engage in bullying or any form of fighting, abuse - as outlined in the Student-Parent Handbook
- Be responsible for their own work, behavior and belongings
- Follow school rules and be mindful of the reputation of the school
- Act as role models to younger students
- Enroll in ASAs in order to get the maximum benefit of a broad and balanced curriculum
- Demonstrate appropriate care for school facilities, resources and environment
- Share issues that are causing them anxiety with teachers and find solutions.
- Offer support to fellow students in the Student Leadership Council (SLC) and the Student Ambassador Council (SAC)

## WE EXPECT EACH TEACHER WILL:

- Act as a role model to all, actively promoting the CIS mission, motto and core values
- Go the 'extra mile' to meet the needs of all students, upholding our service principle and taking care of the individual and collective needs of students
- Ensure each lesson is challenging and engaging
- Engage with parents and provide clear progress reports, and effectively communicate with parents and provide opportunities for parental involvement in learning
- Be prepared to challenge behavior that is at odds with the CIS mission, motto and core values
- Look for opportunities to celebrate success across all areas of the curriculum
- Present a professional image at all times
- Contribute to the wider development of the school
- Be fully aware of school procedures and policies and adhere to them
- Deal with any questions or issues with integrity and care, while respecting the need for confidentiality when dealing with sensitive issues.

**This agreement is created with the greater good of our CIS community in mind. Should you have any concerns whatsoever that these expectations are not being met, please make an appointment with us immediately. With your support, we very much look forward to helping your child achieve his or her full potential within an environment we are all proud to support. Thank you!**

The signatures below acknowledge that that the student and student's parents/guardians have read, discussed, and understood our CIS Home-School Agreement, and understand that this is how all students will achieve academic excellence at CIS.

Signature of Student \_\_\_\_\_

Date: \_\_\_\_\_

Signature of Parent/Guardian: \_\_\_\_\_

Date: \_\_\_\_\_

*Last updated: August 2021*



# CIS 家长、学生、学校三方家校协议

在广州加拿大外籍人员子女学校，我们推崇的是家长，学生和老师之间紧密而真诚的相互合作。在各方“合作，创新，成功”的精神指导下，保证学生的学习机会得到最大程度的延伸。

## 我们对学生及家长的“**WeCARE**”承诺

我们高质量的专业教学团队，将会秉承“今朝学子，未来领袖”的校训，让学生得到最大程度的启发。

在安全，关怀及友好的国际环境里，学生将会接受世界一流的加拿大课程的挑战，从而获得学术上的成就。

学生将在一个安全及充满关怀的国际社区中茁壮成长。学校将引导学生积极履行其使命，并让学生得到全面的发展。

在符合我校校训，核心价值观以及上述的承诺的基础上，我们对学校社区的每一位成员都抱有极大的期望-包括家长/监护人们，学生以及学校的教职员工。

## 对家长/监护人的期望:

- 积极支持和理解学校的使命，校训及核心价值观
- 与学校教职员工通力合作，了解加拿大艾尔伯特省高中课程的优势及国际教育的内容
- 及时向学校表达您的疑虑，并与学校一同以恰当方式解决问题
- 积极回应教职员所反馈的疑虑或问题
- 保证定期及准时出勤。如果学生需要接送，请确保每天准时到校接送孩子
- 使用Gibbon或Schoolbox (CIS学生信息系统) 更新及查阅有关信息
- 确保学生每天穿着校服，包括体育校服
- 确保学生有能力满足学校所有课程的需求
- 除特殊原因外，清楚理解体育运动是课程的必要组成部分之一
- 遵守CIS规章制度与政策，包括微信沟通政策
- 尽可能积极参加家长工作坊，课程介绍会，家长-老师-学生见面会等学校组织的活动
- 支持我们的课外拓展项目，包括课后兴趣班
- 通过参与学校活动或家委会等方式，支持学校学习与生活
- 针对有可能发生的问题或时间，与学校进行有效沟通并积极合作，解决问题
- 参与学校社区活动，并在必要时提供相关协助
- 在处理敏感问题时，理解及尊重保密的需要

## 对学生的期望:

- 时刻牢记及了解卓越的成绩对学业生涯的意义以及如何将自己变得更加优秀
- 尽自己最大努力刻苦学习-意思是学生任何时候都要为学术上的成就而努力



- 完成所有家庭作业及课程科目
- 积极主动学习
- 保证日常的准时出席
- 尊重学校社区的每一位成员，拒绝参与一切学生手册中列出的不良行为，包括欺凌，打架，虐待他人等
- 对自己学习，行为及财产负责
- 遵守学校规章制度，维护学校的声誉
- 成为低年级学生的榜样
- 充分利用ASA项目，从而从广泛而均衡的课程中获得最大收益
- 爱护学校设施，资源及环境
- 与教师分享导致他们焦虑的问题并找到解决的方案
- 为SLC和SAC的同学提供支持

### 对教师的期望:

- 为学生做好榜样，积极推崇我校使命，校训及核心价值
- 积极努力地满足学生的需求，坚持服务原则，照顾学生的个人及集体需求
- 保证课程的挑战性及趣味性
- 积极与家长进行互动，为家长提供清晰的学习进度报告；与家长进行有效的沟通，并为家长提供参与学校日常学习的机会
- 准备好与我们使命，座右铭及核心价值观不一致的行为作斗争
- 抓住每一个机会，为课程上取得成功而欢呼庆祝
- 在任何时候展现专业的形象
- 为学校长远的发展作出贡献
- 清楚了解学校的各项流程
- 公正处理任何问题或事件；在处理敏感事情时尊重保密的协议与需求

**本协议是为了 CIS 学校社区的利益而审定的。如果您对以上内容有任何问题，或者您的期望没有的到满足，请及时与我们预约面谈。在您的支持下，我们衷心希望帮助您的孩子在我们引以为豪的环境中发挥他们的潜力，并的到全面的发展。**

如学生及家长已经阅读并了解CIS家长、学生、学校三方家校协议，理解我们的学生将如何实现学业成就，请在以下签名。

学生签名 \_\_\_\_\_

日期 \_\_\_\_\_

家长/监护人签名 \_\_\_\_\_

日期 \_\_\_\_\_